

РЕТРАКЦИЯ

EDN ZTNEKI



УВЕДОМЛЕНИЕ О РЕТРАКЦИИ СТАТЬИ

Редакция научного журнала «Социальные и гуманитарные науки: теория и практика» уведомляет об отзыве (ретракции) статьи из журнала «Социальные и гуманитарные науки: теория и практика» (2024. № 2(9). С. 74–83.) статьи автора Бабенцева Д.Н. «Будущее христианства как мировой религии» (EDN XDAXGL).

Причина отзыва (ретракции) статьи: выявление существенных ошибок в публикации (в т. ч. неправильная интерпретация результатов исследования), снижающих ее научную ценность.

Основание отзыва (ретракции) статьи: решение редакционной коллегии (Выписка из протокола заседания редакционной коллегии № 002 от 08.07.2025), личное заявление автора.

NOTIFICATION OF ARTICLE RETRACTION

The editors of the scientific journal “Social and Humanitarian Sciences: Theory and Practice” inform you of the retraction of an article from the journal “Social and Humanitarian Sciences: Theory and Practice” (2024, issue 2(9), pp. 74–83 (In Russian)) by D.N. Babentsev entitled “The Future of Christianity as a World Religion” (EDN XDAXGL).

Reason for retraction: identification of significant errors in the publication (including an incorrect interpretation of the research results), which reduce its scientific value.

Basis for retraction: decision of the editorial board (Extract from the minutes of the editorial board meeting No. 002 dated July 8, 2025), personal statement by the author.